
Załącznik nr 1 do protokołu z IV Sesji Rady Miejskiej w dniu 27.05.2024 r. 
Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak: 

Otwieram IV sesję Rady Miejskiej w Prudniku, 

w dniu 27 maja 2024 roku. Witam wszystkich radnych, Panie i Panów 

radnych. 

Na 21 radnych obecnych jest 21, więc mamy wszystkich radnych obecnych. 

Stwierdzam, że rada jest władna podejmować uchwały. Witam Państwa 

naczelników i dyrektorów, i sołtysów, Panie i Panów sołtysów. 

Witam Pana naczelnika wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska, 

Pana Szymona Kroczaka. 

Witam Pana naczelnika... Kierownika, przepraszam, kierownika, ale może 

będzie naczelnikiem, Ryszarda Zwojewskiego. Witam Panią dyrektor 

Strońską. Witam Panią dyrektor Ośrodka Opieki Społecznej, 

Panią Bernadettę Bednarczuk. Witam również Panią naczelnik mienia 

komunalnego, Panią Dorotę Szmulik. I witam Panią naczelnik Planowania 

Przestrzennego Panią Katarzynę Żurawiecką-Kaszoid. I witam również 

wszystkich naszych mieszkańców oglądających przez media dzisiejszą sesję 

Rady Miejskiej. Jeśli chodzi o informacje w sprawie RODO, 

jest ona dostępna na naszych stronach internetowych urzędu. 

Kto chciałby ma taką możliwość żeby się z taką informacją 

o przetwarzaniu danych osobowych zapoznać. Wszyscy radni mieli okazję 

zapoznać się z porządkiem obrad. Czy ktoś z Państwa ma uwagi co do 

porządku obrad, chciałby coś wnieść? 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak:  

- Szanowny Panie przewodniczący, szanowni radni, chciałem wprowadzić dwie 

uchwały do porządku obrad. To jest w sprawie zmian w budżecie gminy 

Prudnik na rok 2024. I druga uchwała, z dnia 27 maja, z dzisiejszego 

dnia, zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Prudnik na lata 2024-2027. Oraz uchwała z wprowadzeniem 

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania 

diet radnych oraz zwrotu kosztów z podróży służbowych, druk nr C. I tu 

jest... 

A to nie ja. 

Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak: 

- Ja również mam wniosek radnych o wprowadzenie do porządku obrad 

uchwały, w sprawie wynagrodzenia dla burmistrza i myślę, że tutaj te 

wszystkie wnioski przegłosujemy pojedynczo. Proszę o przygotowanie zmian 

do porządku obrad. Kto jest za wprowadzeniem do porządku obrad druk nr 

17A? Za wnioskiem głosowało 21 radnych, przeciw 0, 

wstrzymało się 0, także wniosek przeszedł jednogłośnie. 

Przechodzimy do kolejnego wniosku. Kto jest za przyjęciem wniosku, 

wprowadzeniem wniosku nr 17B do porządku obrad? Kto jest przeciw i kto 

się wstrzymał? Wniosek druk 17B również przeszedł jednogłośnie, 

21 radnych było za, przeciw 0, wstrzymało się 0. Kolejny wniosek druk nr 

17C.  Kto jest za przyjęciem wniosku? Kto jest przeciw? I kto się 

wstrzymał? Za wnioskiem 17C głosowało 21 radnych, 0 się wstrzymało i 0 

było przeciw. I kolejny wniosek 17D. Kto jest za przyjęciem wniosku 17D? 

Kto jest przeciw? I kto się wstrzymał? Za wnioskiem głosowało 21 radnych, 

przeciw nie było nikogo i nikt się też nie wstrzymał. 

Dziękuję bardzo. 

Ad. 1c Przechodzimy do punktu 1C. 

Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Miejskich w Prudniku. 

Mieli Państwo okazję i możliwość zapoznania się z protokołem 

i transkrypcją. Czy ktoś z Państwa wnosi jakieś uwagi, zastrzeżenia do 

protokołu? To w trakcie możemy zmienić, to w trakcie zmienimy. Nie widzę 

uwag do protokołu drugiego, w takim razie kto jest za przyjęciem 

protokołu z II sesji rady miejskiej? Za przyjęciem protokołu głosowało 21 

radnych, przeciw nie było nikogo i też nikt się nie wstrzymał. 



Ad. 2. I przechodzimy do punktu 2, informacja burmistrza o działaniach 

podejmowanych między sesjami. I proszę. Czy ktoś z radnych ma jakieś 

uwagi i zastrzeżenia do informacji burmistrza, żeby to zrobić na kolejnej 

sesji? Nie widzę. Czyli rozumiem, że mamy ten punkt wyczerpany w takim 

razie. Będzie on omawiany na kolejnej sesji i przechodzimy do punktu 3. 

Ad. 3. Sprowadzenie przewodniczącego rady o działaniach podejmowanych 

między sesjami. 

Również Państwo mieli okazję się z nim zapoznać. Jeśli nie ma uwag, to 

przechodzimy do głosowania. Kto jest za przyjęciem? 

Kto jest przeciw? I kto się wstrzymał? Proszę nacisnąć sobie głosowanie. 

Jeśli komuś się nie wyświetliło, to proszę nacisnąć ikonkę 

głosowania. Za przyjęciem protokołu przewodniczącego głosowało 21 

radnych, nikt się nie wstrzymał, nikt nie był przeciw. O, przepraszam. 

O wycofanie sprawozdania burmistrza, tak. 

Dokładnie tak. I teraz przechodzimy właśnie do punktu 3, czyli do 

sprawozdania przewodniczącego. Kto jest za przyjęciem sprawozdania 

przewodniczącego Rady Miejskiej? Momencik. 

Ad. 4 Ok. Przechodzimy do punktu 4, interpelacje i zapytania radnych. 

Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś interpelacje, zapytania? 

Myślę, że za wcześnie, w takim razie nie ma, to przechodzimy do punktu 5. 

Ad. 5. Ocena zasobów pomocy społecznej, druk nr 15. 

Pani dyrektor jest tutaj z nami, 

więc jeśli ktoś z Państwa radnych miałby jeszcze jakieś dodatkowe 

zapytania i wątpliwości co do przedstawionych informacji, to jest 

możliwość dodatkowego zapytania się. Proszę, Pan burmistrz prosi o głos. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak: 

- Drodzy Państwo, chciałem przedstawić Państwu, już nie pełniące 

obowiązki, tylko dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej, Panią Bernadettę 

Bednarczuk. Została powołana jako już pełnoprawny dyrektor. 

Witamy na pokładzie. Państwo będziecie mieli okazję z Panią dyrektor 

często współpracować, więc jest to osoba bardzo merytoryczna, 

przygotowana do zadania, które już pełni. Dziękuję. Witamy na pokładzie. 

[oklaski] 

Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak: 

- Pani dyrektor chciałby się przedstawić osobiście, powiedzieć parę słów, 

to jest okazja. 

Rozumiem, że będzie następnym razem... Jednak. 

Bernadeta Bednarczuk Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej: 

- Dzień dobry Państwu, nazywam się Bernadetta Bednarczuk, z pomocą 

społeczną jestem związana od ponad 25 lat. Początkowo pracowałam w 

ośrodku pomocy społecznej w Głogówku, jako zastępca kierownika. Potem 

przeszłam do Ośrodka Pomocy Społecznej w Prudniku. Pełniłam funkcję 

kierownika działu świadczeń rodzinnych i dodatków mieszkaniowych, potem 

zostałam zaproszona do współpracy przez Panią dyrektor na stanowisku 

zastępcy dyrektora i teraz dziękuję Panu burmistrzowi za zaufanie, 

przyjęłam tą propozycję pracy na stanowisku dyrektora. Zamieszkuję w 

Głogówku, jestem mamą dwóch synów i mężatką od 35 lat. Dziękuję bardzo. 

[oklaski] 

Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak: 

- Dziękuję Pani dyrektor. Przechodzimy do głosowania. 

Kto jest za przyjęciem oceny zasobów pomocy społecznej, druk nr 15? Kto 

się wstrzymał? I kto jest przeciwny? Głosowało 21 radnych, z tego 21 za, 

nikt nie był przeciw i nikt się nie wstrzymał. 

Dziękuję bardzo. 

Ad. 6. Przechodzimy do punktu 6. 

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy gminy Prudnik 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego za rok 2023, druk nr 16.  



Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś dodatkowe pytania? 

Było to na komisjach, więc myślę, że było to wyjaśnione. 

Jeśli nikt nie ma, w takim razie przechodzimy do głosowania. 

Kto jest za przyjęciem druku nr 16? Kto jest przeciw? I kto się 

wstrzymał? Za przyjęciem programu współpracy gminy Prudnik z 

organizacjami pozarządowymi głosowało 21 radnych. Przeciw 0, nikt się nie 

wstrzymał. 

Ad. 7. Przechodzimy do punktu 7, gospodarka finansowa. 

I w punkcie a) mamy podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę, 

w sprawie zarządzenia poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa 

oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia 

za inkaso, druk nr 17. 

Również ten temat był poproszony na wszystkich komisjach. 

Myślę, że przyczyna jest znana. Jest to rezygnacja jednej z osoby z 

poboru inkasa, więc jeśli nie ma więcej pytań, to przechodzimy do 

głosowania. Kto jest za podjęciem uchwały? 

Kto jest przeciw? I kto się wstrzymał? Za uchwałą druk nr 17 głosowało 21 

radnych. Nikt nie był przeciw i nikt się nie wstrzymał. 

Przechodzimy do punktu 7  

b).Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Prudnik za rok 2024. 

Druk nr 17 a. 

Czy ktoś z Państwa ma jakieś pytania? Jest Pan burmistrz, Pan skarbnik, 

więc można dopytać gdyby jeszcze były jakieś wątpliwości. 

Wobec tego, że nie widzę to przechodzimy do głosowania. Przepraszam. 

Wiceprzewodniczący Rady Stanisław Mięczakowski: 

- Zaproszeni goście, chciałbym zapytać, nie mieliśmy możliwości dyskusji, 

czy też takiej wyczerpującej odpowiedzi, w uzyskaniu wyczerpującej 

odpowiedzi na komisjach odnośnie komunikacji miejskiej. Wiadomo, 

dokonujemy przesunięcia środków finansowych na zabezpieczenie 

komunikacji, bezpłatnej komunikacji miejskiej w mieście. Natomiast z 

planów, tych dalekich planów, które w perspektywie czasu mają się 

pojawić, jest założenie, że przystąpimy do Związku Powiatowego Gminnego. 

I między innymi chodzi o to, aby rozszerzyć komunikację miejską 

o tereny przyległe do miasta, czyli mówimy tutaj o wioskach, 

Łąka Prudnicka potocznie całą gminę. Więc chciałbym zapytać czy 

przystąpienie do związku powiatowego gminnego będzie rodziło za sobą 

skomunikowanie gminy, jeśli chodzi o komunikację miejską? I nie mówię 

tutaj o bezpłatnej komunikacji, wiadomo że to musi się finansować, 

natomiast chciałbym i chyba wszyscy dążymy do tego, oczekujemy aby gmina 

była skomunikowana na tyle dobrze, żeby osoby zamieszkujące właśnie tutaj 

w terenach przyległych mogły swobodnie korzystać podobnie jak mieszkańcy 

samego miasta. Nie uzyskaliśmy tej odpowiedzi, wiem, że Pan już tam 

jakieś działania poczynił, dlatego chciałbym dopytać co do szczegółów i w 

jakim zakresie to przystąpienie do Związku Powiatowego Gminnego niesie za 

sobą właśnie tutaj skutki. Czy będzie skomunikowana miejska, o co 

zabiegaliśmy też wszyscy tutaj w gminie. Dziękuję. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak: 

- Mówimy o skomunikowaniu całej gminy. Trzeba się drodzy Państwo liczyć z 

tym, że koszty drastycznie wzrosną. Mówimy o przejściu do związku 

pogranicze z komunikacją miejską po to, żeby te koszty ograniczyć w 

stosunku do tego, co widzimy, co jest dzisiaj. Jeżeli wolą Państwa będzie 

to, aby skomunikować całą gminę i ponieść koszty tej komunikacji, 

to oczywiście będzie to możliwe. To są po prostu konkretne kwoty, które 

trzeba będzie wyłożyć na stół, aby tą komunikację rozszerzyć. Na tą 

chwilę samo przystąpienie do komunikacji wiąże się z tym, żeby koszty, 

które na dzień dzisiejszy rosną, utrzymać w ryzach. Jeżeli będzie wola, 

żeby rozszerzyć, będą na pewno większe koszty i jeżeli Państwo będziecie 

tym zainteresowani, pod koniec roku te koszty zostaną przedstawione i 



przedstawione trasy, które ewentualnie miały się odbywać. Wiąże się to z 

tym, że będzie musiało być więcej autobusów, jeżeli chodzi o obsługę 

całej gminy niż te, które dzisiaj są. Dzisiaj są trzy autobusy, jeżeli 

mówimy o komunikacji, która będzie rozszerzona na tereny wiejskie, tych 

autobusów będzie musiało być więcej i automatycznie koszty wzrosną ze 

względu na kilometry, płace i tabor. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak: 

- Ad vocem proszę bardzo. 

WICEPRZEWODNICZĄCY RADY Stanisław Mięczakowski: 

- Zgadza się Panie burmistrzu, koszty jak najbardziej są ponoszone, 

również w chwili obecnej ponosimy koszty z tytułu bezpłatnej komunikacji 

miejskiej i to obciąża gminę, więc tutaj rozszerzenie tej komunikacji 

miejskiej na tereny ościenne jak najbardziej wiąże się z kosztami, 

dlatego też nadmieniłem, że nie chodzi o bezpłatną komunikację miejską, 

tylko mieszkańcy mogą partycypować w kosztach. Przykładem jest choćby 

komunikacja, która jest mi najbliższa, Łąka Prudnicka- Prudnik, gdzie 

bilet na chwilę obecną kosztuje 7 zł. Więc sądzę, że skoro mieszkańcy 

zapłacą 2 zł za systematyczne kursy komunikacji miejskiej, będą w stanie 

urealnioną tą kwotę wnieść. Natomiast tutaj nie może być tak, że gmina 

ponosi koszty za bezpłatną komunikację. Oczywiście jest to jak 

najbardziej dla mieszkańców dobre, tylko kwestia, tak jak Pan nadmienił, 

względy finansowe. Czy gminę stać? Bo na chwilę obecną doskonale wiemy, 

że drugi przetarg został unieważniony ze względu na to, że jest deficyt w 

postaci miliona złotych. No i skądś te pieniądze trzeba wziąć, więc 

zastanówmy się czy komunikacja bezpłatna jest dobra, czy stać nas na to, 

a jeżeli rozszerzamy to musimy również ponieść konsekwencje, a mieszkańcy 

ewentualnie są na to gotowi. W postaci choćby symbolicznej opłaty 3, 4 

zł, a nie 7 czy 8 zł, ościenne tutaj miejscowości, więc tutaj jak 

najbardziej jest to moim zdaniem zasadne, aczkolwiek tak jak Pan 

powiedział, do przemyślenia, analiza, głęboka analiza i wtedy jak już 

będziemy mieli tutaj na uwadze przedstawiony cały raport, 

to możemy podjąć decyzję. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak: 

- Jeszcze zgłosił się Pan radny Krzysztof Fejdych. Proszę bardzo. 

- Tak chciałbym tutaj wesprzeć głos Pana Stanisława Mięczakowskiego. 

Pan burmistrz słusznie zauważył, że koszty ponosi gmina, natomiast 

częścią gminy są mieszkańcy też wsi, więc te koszty, które w tej chwili 

ponoszą służą głównie transportowi na terenie miejskim, a zagrożenie i 

główne wykluczenie komunikacyjne dotyczy mieszkańców wsi. O ile na 

terenie miasta jest możliwość poruszania się po ścieżkach rowerowych, o 

tyle z terenów wiejskich takiej możliwości nie ma, stąd też zapewne 

wniosek Pana Stanisława, który też wspieramy o rozszerzenie komunikacji 

miejskiej na tereny wiejskie. 

Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak: 

- Proszę, Pan burmistrz. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak: 

- Tak, jak najbardziej, 5 lat temu też mówiłem o tym, żeby skomunikować 

obszary wiejskie, komunikacją miejską. Jeden podstawowy problem to jest 

ilość osób, które jeździ z tych obszarów. Niestety nawet w tych niestety 

terenach bardzo przyległych, strumień tych osób jest dużo niższy niż w 

samym mieście. W samym mieście po zlikwidowaniu opłaty za bilety nam 

wzrósł bardzo mocno strumień przejeżdżających osób, czyli i seniorów... 

No wszystkich grup wiekowych praktycznie. Te autobusy jeżdżą pełne. O 

tyle jeżeli chodzi o strumienie z terenów wiejskich, no jest nawet, bo 

mamy autobusy oczywiście, które gdzieś tam się pojawiają, O ile dzieci 

jeżdżą i wracają, o tyle osób dojeżdżających jest bardzo mało. 

Możliwe, że pojawi się ich więcej, więc trzeba to wszystko przeliczyć i 

sprawdzić na ile to jest realne. Może i zaeksperymentować przez rok 



czasu, sprawdzić czy to się kalkuluje, czy jest kogo wozić, bo my dzisiaj 

wycofujemy się z jeżdżenia Z tej sali pojawiały się komunikaty, że trzeba 

uruchomić w weekendy autobus, który będzie jeździł na Klasztorek i my już 

schodzimy z tego. Z dwóch kursów schodzimy do jednego i to w okresie 

wakacyjnym. Okazuje się, że nie ma tylu osób, żeby je tam wozić. 

To są pojedyncze osoby, no więc uruchamianie całego autobusu 

i pracownika, który będzie woził dwie, trzy osoby, no to to mija się z 

celem. No musimy patrzeć na uralnienie, gdyby tam jeździło dziesięć, 

piętnaście osób. No to ma to sens, ale przy jednej osobie czy dwóch 

osobach lub pustym autobusie, no to się mija z celem. Dlatego zostawiamy 

okres wakacyjny, mówimy o Klasztorku. Trzeba to wszystko sprawdzić. 

Z długopisem w ręku, z kalkulatorem. Przedstawimy pod koniec roku jak ma 

to wyglądać. Już będziemy po uchwale, która będzie wprowadzała 

komunikację miejską do związku powiatowego transportu, wówczas postaramy 

się takie analizy przeprowadzić, jak to będzie wyglądało przy tym 

założeniu jakie jest teraz, a ile to będzie kosztowało więcej, jeżeli 

będziemy chcieli wprowadzić dodatkową komunikację na terenie całej gminy. 

Ok? Umówmy się tak, że pod koniec roku do tematu wracamy. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak: 

- Ja jeszcze dopowiem, Panie burmistrzu, tutaj radnym chodzi o to, żeby 

ewentualne kursy poprzedzić takim pilotażem. To nie muszą być kursy, 

które będą na stałe przez cały okres czasu, tylko kurs pilotażowy na 

okres miesiąca, być może kwartału, ale też dostosować autobusy czy 

wielkość pojazdów, które te osoby przewoziły do wielkości, 

bo są minibusy, busy i autobusy. Zgadza się, to też są koszty, ale na 

pewno inne i mniejsze niż faktycznie duży autobus. 

Tak jak mówię, pilotaż na pewno byłby tutaj wskazany. 

Dziękuję bardzo. 

Czy ktoś z Państwa ma jeszcze jakieś pytania? 

Radny Edward Mazur: 

- Tu popieram Pana przewodniczącego. 

Taki pilotaż na kwartę zrobić i po co autobusy duże wysyłać, jak można 

mniejsze autobusy, bo jak nie będzie tyle mieszkańców, to po co taki duży 

autobus. 

Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak: 

- Dziękuję, w takim razie, kto jest za przyjęciem, czy ktoś jeszcze ma 

uwagi do druku projektu uchwały w sprawie zmian 

w budżecie gminy Prudnik do roku 2024? Nie widzę, w takim razie 

głosujemy. Kto jest za przyjęciem druku numer 17a? Kto jest przeciw? I 

kto się wstrzymał? Za uchwałą głosowało 21 radnych, nikt nie był przeciw 

i nikt się nie wstrzymał. 

Przechodzimy do kolejnego podpunktu, 

Ad. 7c podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2024-2027, 

druk numer 17b. 

Czy ktoś z Państwa ma jakieś zapytania, ewentualnie chciałby uzyskać 

dodatkowe informacje? Nie widzę, w takim razie przechodzimy do głosowania 

nad uchwałą. Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? I kto się 

wstrzymał? Za uchwałą głosowało 19 radnych, przeciwko 0 i 2 się 

wstrzymało. Dziękuję bardzo. 

Ad 7d) Przechodzimy do kolejnego podpunktu. 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalania zasad przyznawania diet radnych 

oraz zwrotu kosztów podróży służbowych druk nr 17C. 

Czy ktoś z Państwa ma jakieś pytania? Wobec tego, że nie widzę, 

przechodzimy do głosowania nad uchwałą druk nr 17 C. Kto jest przeciw? I 

kto się wstrzymał? Za uchwałą głosowało 21 radnych, nikt nie był przeciw 

i nikt się nie wstrzymał.  

Ad 7e Przechodzimy do kolejnego punktu, 



podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia burmistrza Prudnika, druk nr 

17D. 

Ktoś z Państwa ma jakieś pytania lub chciałby uzyskać dodatkowe 

informacje na temat tej uchwały? Nie widzę, w takim razie przechodzimy do 

głosowania nad uchwałą. Kto jest za przejęciem uchwały druk nr 17D? 

Kto się wstrzymał? I kto jest przeciw? Za uchwałą głosowało 18 radnych, 

nikt nie był przeciw, 2 radnych się wstrzymało. 

Ad. 8. Przechodzimy do punktu 8, gospodarka mieniem. Podpunkt a, podjęcie 

uchwały w sprawie zbycia prawa odrębnej 

własności lokalu, druk nr 18. 

Czy ktoś z Państwa ma jakieś pytania, uwagi do projektu uchwały? 

Było to dość szczegółowo wyjaśnione na komisjach, 

wobec tego, że nie widzę przechodzimy do głosowania. Kto jest za 

przyjęciem druku nr 18? Kto jest przeciw? 

I kto się wstrzymał? Za uchwałą głosowało 21 radnych, nikt nie był 

przeciw i nikt się 

nie wstrzymał. 

Ad. 9 Dziękuję bardzo. Przechodzimy do punktu 9, 

podjęcie uchwał w sprawie: 

podpunkt a, podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu 

rewitalizacji gminy Prudnik do 2023 roku, druk nr 19. 

Jest to dość bardzo obszerne opracowanie, 

przez Pana Ryszarda Zwojskiego opracowane. 

Zachęcam wszystkich naszych mieszkańców do zapoznania się z tym 

dokumentem. Mówi on bardzo dużo o naszym mieście, 

naszej gminie i o naszych mieszkańcach, więc naprawdę jest to kopalnia 

wiedzy o nas samych. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak: 

- Ja chciałem z tego miejsca podziękować autorowi tego opracowania 

i wszystkim tym osobom, które się włączyły w pomoc Panu Ryszardowi 

Zwojeckiemu, bo to jest autor tego opracowania, bardzo obszernego, 

trudnego, ale profesjonalnego. Gdyby Państwo zobaczyli jak wyglądają 

projekty rewitalizacji w innych gminach, gdzie są to robione przez firmy 

zewnętrzne, nie są tak precyzyjne. Nie mówię, że są złe, ale na pewno nie 

są tak dokładne, precyzyjne jak to, które my mamy, które zostało zrobione 

przez człowieka, który jest stąd, zna to od dziecka miasto i na pewno 

robił to z sercem i bardzo dużo osób było włączonych. To nie jest, to 

jest praca wielu osób. Chciałem z tego miejsca serdecznie podziękować Wam 

wszystkim za ten wkład, który żeście tutaj wnieśli. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak: 

- Ja również oficjalnie w imieniu swoim i wszystkich Państwa radnych 

przyłączamy się do tych podziękowań i uznania za naprawdę przygotowanie 

poważnego dokumentu, a naszych mieszkańców zachęcam do zapoznania się i 

poznania samych siebie, bo to jest w zasadzie dokument o nas. 

Wobec tego, że nie widzę żadnych pytań, przechodzimy do głosowania. 

Kto jest za przyjęciem uchwały druk nr 19? Kto jest przeciw? I kto się 

wstrzymał? Za uchwałą głosowało 21 radnych. Nikt nie był przeciw i nikt 

się nie wstrzymał. Dziękuję bardzo.  

Przechodzimy do podpunktu b. 

Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie 

do partnerstwa w celu realizacji projektu pod nazwą wzrost mobilności 

na obszarze subregionu południowego w ramach programu Fundusze 

Europejskie dla Opolskiego, lata 2021-2027, druk nr 20. 

Czy ktoś z Państwa ma jakieś wątpliwości, 

pytania, chciałby dodatkowych informacji? Wobec tego, że nie widzę to 

przechodzimy do głosowania. Kto jest za przyjęciem uchwały druk nr 20? 

Kto jest przeciw? I kto się wstrzymał? 

 



Za uchwałą głosowało 21 radnych. Nikt nie był przeciw i nikt się nie 

wstrzymał. Dziękuję bardzo. 

Przechodzimy do punktu 10. 

Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych. 

Czy ktoś z Państwa ma jakieś komunikaty, 

informacje? Proszę bardzo, Pan radny Witold Rygorowicz. 

- Dziękuję bardzo. 

Jeszcze raz proszę wszystkich, którzy uczestniczą w pracach komisji 

rewizyjnej o 10 minut po tej sesji, 

żebyśmy pozostali wspólnie. Dobrze? 

Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak: 

- Czy ktoś z Państwa jeszcze ma jakieś komunikaty, informacje? 

To proszę Pan radny Mięczakowski. 

Wiceprzewodniczący Rady Stanisław Mięczakowski: 

- Chciałbym tylko poinformować, że z dniem dzisiejszym przy Radzie 

Miejskiej w Prudniku został utworzony klub radnych Tak dla Ziemi 

Prudnickiej w składzie Stanisław Mięczakowski, 

Krzysztof Fejdych, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek. 

Ewentualnie chętnych zapraszam do wstąpienia. 

Klub Tak dla Ziemi Prudnickiej. 

Dziękuję serdecznie. 

Zapraszamy do współpracy. 

Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak: 

- Dziękuję, dziękuję bardzo za informację o to, że powstał kolejny, to 

jest to drugi klub już w naszej Radzie Miejskiej. 

Zachęcam pozostałych radnych do tworzenia klubów lub do wstąpienia 

już istniejących. 

Czy ktoś z Państwa ma jeszcze jakieś wnioski lub komunikaty? 

Radny Edward Mazur: 

- Pan burmistrz powinien zaprosić na targi. 

Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak: 

- Nie chciałem tego wyprzedzać, 

dlatego dopytywałem czy są jeszcze jakieś komunikaty. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak: 

- Mówimy o klubach i ja po prostu teraz troszeczkę tutaj się 

zmieszałem. Ja jestem burmistrzem niezależnym z każdym, 

będę współpracował i to chyba o to chodzi, żeby ta współpraca była 

wielopłaszczyznowa. Więc nikogo do żadnego klubu zapraszać nie będę, 

ale oczywiście serdecznie Państwa zapraszam na to co się będzie 

działo w sierpniu, zapraszam Państwa na targi i wszystkie eventy 

czerwcowe, oczywiście drugi weekend czerwca. 

Serdecznie Państwa zapraszam na głosowanie, mamy wybory, więc też wypada 

wybrać swego reprezentanta. Na pewno warto uczestniczyć we wszystkich 

eventach, na terenie gminy Prudnik, jest ich sporo, proszę śledzić nasze 

media społecznościowe, a potem jeżeli faktycznie czegoś nie ma albo jest, 

no to nie narzekać, że czegoś nie ma, a jak po prostu czegoś nie ma, 

a chcecie, no to macie swoich przedstawicieli, macie radnych, którzy też 

mogą wnosić, Państwo możecie wnosić, reprezentować mieszkańców, 

że pewne wydarzenia czy eventy powinny się w Prudniku odbywać. Więc 

serdecznie zapraszam na najbliższy. 

To jest właśnie wystawa twórców ludowych pogranicza polsko-czeskiego. 

Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak: 

- Dziękuję Panu burmistrzowi. 

Ja tylko chciałem przypomnieć, że to są kluby radnych. Pan burmistrz nie 

jest radnym, ale myślę, że jak kluby będą miały jakieś ciekawe projekty, 

 



inicjatywy, to mam nadzieję, że Pan burmistrz będzie je popierał. 

A nas radnych i wszystkich mieszkańców zapraszam do udziału w targach 

i odwiedzenia stoisk, rozmowy z wystawcami. 

Jest to pierwszy weekend czerwca, więc myślę, 

że czasu będzie sporo, żeby można było to odwiedzić. Drugi weekend, tak. 

Czy jeszcze ktoś z Państwa chciałby jakieś komunikaty lub wnioski 

przedstawić? Wobec tego, że nie widzę, w takim razie zamykam III sesję 

Rady Miejskiej w Prudniku. Przepraszam, IV sesję Rady Miejskiej w 

Prudniku. 

 


